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Summary


Two biflavones, ochnaflavone (1) and 2'',3''-dihydroochnaflavone (2), and two isoflavones, 5,7,4'-trihydroxy-3',5'-dimethoxyisoflavone (piscigenin) (3) and 5,4'-dihydroxy-7,3',5'-trimethoxyisoflavone (4), a new natural compound, were isolated from the leaves of Godoya antioquiensis (Ochnaceae). Their structures were determined on the basis of spectral data and by comparison with data reported in the literature. The isolated compounds were evaluated for their radical scavenging activity using the NBT (nitrobluetetrazolium)/hypoxanthine superoxide and the ·OH/luminol chemiluminescence methods. The isolated isoflavones were found to exhibit a strong hydroxyl radical scavenging activity and a moderate inhibition of the superoxide anion, whereas the two biflavones were inactive in the superoxide anion assay and showed a low hydroxyl radical scavenging activity.
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Zusammenfassung


Antioxidative Wirkung von Biflavonen und Isoflavonen aus Godoya antioquiensis
        



Zwei Biflavone, Ochnaflavon (1) und 2'',3''-Dihydroochnaflavon (2), und zwei Isoflavone, 5,7,4'-Trihydroxy-3',5'-dimethoxyisoflavone (Piscigenin) (3) und 5,4'-Dihydroxy-7,3',5'-trimethoxyisoflavone (4), ein erstmals beschriebener Naturstoff, wurden aus Blättern von Godoya antioquiensis (Ochnaceae) isoliert. Die Strukturaufklärung erfolgte an Hand spektraler Daten und durch Vergleich mit Werten aus der Literatur. Die Radikalfänger-Wirkung der isolierten Substanzen wurde im NBT(Nitroblau-Tetrazolium)/Hypoxanthin-Superoxid- und im ·OH/Luminol-Chemilumineszenz-Assay gemessen. Die isolierten Isoflavone zeigten starke Hydroxyl-Radikalfänger-Aktivität und mäßige Inhibition des Superoxid-Anions, während die beiden Biflavone im Superoxid-Anion-Test inaktiv waren und eine leichte Hydroxyl-Radikalfänger-Aktivität aufwiesen.
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